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Valestrand krins - røystestyret 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Åse Olsnes vert friteke frå sitt verv som 1. varamedlem for Valestrand røystekrins.

Valstyret - 007/23

VS - behandling:
Berit M. Borge satte fram slikt framlegg: Ivar Sandgren vert valt inn som 4.varamedlem.

AVRØYSTING:
Berit M. Borge sitt tilleggsframlegg vert samrøystes vedteke
Rådmannen sitt framlegg vert samrøystes vedteke

VS - vedtak:
Åse Olsnes vert friteke frå sitt verv som 1. varamedlem for Valestrand røystekrins.

Ivar Sandgren vert valt inn som 4.varamedlem.

Saksopplysningar:
Saksopplysningar: 
Åse Olsnes har gitt melding om at ho ikkje kan stå som 1. varamedlem til Valestrand røystestyre 
grunna helsemessige årsaker.

Ein røystekrins er eit folkevald organ etter kommunelova §5-1. Dersom ein folkevald ikkje kan ivareta 
sitt verv utan at det fører til vesentleg ulempe kan han eller henne fritakast. Ei helsemessig årsak vil 
vere innanfor det som lova kategoriserer som ein vesentleg ulempe, jf. Kommunelova §7-9.

Vurdering
Valstyret må teke stilling til om ein vil gje Åse Olsens fritak frå resten av perioden. Rådmannen vil rå 
til at ein i dette tilfellet gir fritak.

Valstyret må vidare vurdere om ein skal supplere varalista til Valestrand røystekrins.
Ved valet i 2021 var varalisten på 4. medlemmer, men Åse Olsnes kunne heller ikkje då stille som 
varamedlem av same årsak. I praksis var dei altså 3 varamedlemmer, det same som dei også var ved 
valet i 2019.

Det er ingen automatikk i å erstatte varamedlemmer og ein må i desse høva vurdere kva som er 
nødvendig. 



Rådmannen kjenner ikkje til kvifor det vert auka opp frå 3 til 4 varamedlemer til valet i 2021, men på 
generelt grunnlag er det viktig at alle røystestyrene er god bemanna for å handtere dei oppgåvene 
dei har. Det er difor viktig at dei har tilstrekkeleg med varamedlemmer som kan komme inn ved 
forfall. 
Leiar for Valestrand røystekrins har gitt tilbakemelding om at dei skal klare seg med 3. 
varamedlemmer, men at dei gjerne ønskjer eit 4. varamedlem då dette gir dei ein større tryggleik 
mot forfall/sjukdom. 

Rådmanne legg ikkje fram framlegg til vedtak i saka om supplering eller ikkje.

Konklusjon
Saka vert lagt fram for valstyret for handsaming og avgjerd.


